
 
 
 
Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 

13/11/2023 

Mødested/lokale 

Personalerummet 

 

17:30-20:00 

 

 Gruppedeltagere AM-  

Skolebestyrelsen , JOJ, LM, SC, AT 

Afbud 

 

Mødeleder 

Henriette 

Referent 

JOJ 

  

Dagsorden 

 EMNE HVAD SKAL VI UDRETTE? 

01. Godkendelse af dagsorden 17:30 

02. Opfølgning på referat ⇾ 17:35 

 Feedback 
 

03. Nyt fra næstformand, elever og ledelse ⇾ 17:50 

 Orientering 
 

04. Godkendelser ⇾ 18:00 

 Godkendelser; 

- Rettelser i Forretningsorden jf. bilag 

- Årshjul jf. bilag 
 

05. Trafikpolitik 

 

 

(Herunder spisning) 

⇾ 18:30 

 Drøftelse; 

- Politikkens nuværende indhold 

- Skal den ligge på hjemmesiden? 

 

06. Økonomi ⇾ 18:40 

 Orientering 

- Kort briefing v. AT om den økonomiske 

prognose for indeværende regnskabsår 
 

07. Evt. 
 

08.  Udarbejdelse af høringssvar til 

reduktionskataloget. 

 
(Medarbejderrepræsentanter deltager ikke i 

punktet. Skoleleder kan evt. være referent.) 

⇾ 20:00 

 Drøftelse 

- Udarbejde høringssvar til 

reduktionskataloget, Jf. bilag 

 

 

Referat 

01. Dagsorden godkendt. 

02. Ingen bemærkninger. 

03. Nyt fra Ungerådet: Ungerådet har haft ønsker ifm. juleklippedagen, de planlægger dagen. Børne-

ungeråd giver udtryk for, at der igen er problemer med toiletterne på gangen ved Aula’en. Der er 

beskidt, og der bliver puttet ting i toiletterne, som ikke hører til der. (Der er hængt duftere op på 



toiletterne i indskolingen og der hænges affaldsspand op ude foran toiletområderne). Evaluering på 

fokusugen:  Emnet var ikke spændende; Der var en oplevelse af, at eleverne ikke havde indflydelse på 

produkterne i alle værkstederne. På de værksteder, hvor man havde indflydelse var det godt. Skolefest 

evaluering: God fest. Mange gode aktiviteter. Der skulle have været bemanding hos sumo-dragterne, så 

man ikke kunne snyde sig foran i køen. Evaluering af juleklppedagen: Meget gerne flere af denne type 

dage. Sneregler: Træls at man ikke må spille fodbold på banen.  

Nyt fra ledelsen: Vi er næsten færdige med læringskonferencerne nu. Det har været en positiv 
feedback på processen, både fra PLC og de enkelte teams. Vejlederne er startet op med forløb og 

indsatser i de forskellige klasser.  

04. Forretningsordenen er godkendt. Det er drøftet om det skal være et beslutningsreferat eller et 

mere fyldestgørende referat, hvor drøftelserne også beskrives. Det er besluttet, at der fremadrettet 

laves beslutningsreferater.  

05. Trafikpolitikken (der er udarbejdet i 2012) og forefindes på skolens hjemmeside er drøftet.  

Afsnittet omkring målene for trafikundervisningen fjernes. Der henvises i stedet til fagets formål. 

Henriette renskriver den og laver samtidig en ny formulering med opfordringer i stedet for 

anvisninger. Der henvises samtidig til Rådet for Sikker Trafik.  

06. Budgettet er gennemgået. Vi kommer formentlig ud med et lille overskud. 

07. Kommende punkt: Plan for afvikling af lejrskoler 

08. SKB. udarbejder høringssvar til sparekataloget. 

 


